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Herlev 3. marts 2009 
 
Referat af ordinær generalforsamling 3. marts 2009 kl. 19.00 
 
Tilstede: KV115 (Bitten), KV117 Henning), KV129 (Nils), KV131 (Poul Erik), KV133 (Nabil), 
KB3 (Jacek), KB9 (Lars), KB17 (Peter), KB21 (Flemming), KB23 (Brian) 
I alt 10 medlemmer repræsenterende 10 af 24 mulige huse. 
 
Referent: Brian (KB23)   
Dagsorden 

1. Valg af dirigent 
2. Aflæggelse af bestyrelsens årsberetning for det senest forløbne år 
3. Forelæggelse til godkendelse af årsregnskab med påtegning af revisor 
4. Fremlæggelse af budget 2009, herunder fastsættelse af kontingent 
5. Indkomne forslag 
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
7. Valg af suppleant til bestyrelsen 
8. Valg af revisor 
9. Valg af revisorsuppleant 
10. Eventuelt 

 
Pkt. 1 - Valg af dirigent 
Jacek (KB 3) blev enstemmigt valgt til dirigent. 
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var rettidigt varslet og at dagsorden, regnskab og budget var 
rettidigt rundsendt til medlemmerne. Dagsorden var i overensstemmelse med foreningens vedtægter og blev 
herefter godkendt. 
 
Pkt. 2 - Aflæggelse af bestyrelsens beretning 
Formand Flemming (KB21) fremlagde bestyrelsens beretning for det forgangne år. 
En speciel tak til Nabil (KV133) for indsatsen i forbindelse med vedligeholdelse af fællesarealer samt til 
Bitten (KV115) og Sidsel (KB11) for at arrangere vejfesten. 
Formandens beretning blev taget til efterretning. 
 
Pkt. 3 - Aflæggelse af årsregnskab for 2008 
Kasserer Sidsel (KB11) var ikke tilstede. Revisor (Henning (KV117) fremlagde årsregnskabet for 2008. 
Årsregnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 
Pkt. 4 - Fremlæggelse af budget 2009, herunder fastsættelse af kontingent 
Punktet blev udskudt til behandling efter punkt 5 
Kasserer Sidsel (KB11) var ikke tilstede. Formanden (Flemming KB21) fremlagde forslag til budget for 
2008, det blev forslået at hæve det årlige kontingent til 3350 kr. Det sker som følge af stigende 
antenneudgifter. Budget og kontingentstigning blev enstemmigt godkendt. 
 
Pkt. 5 - Indkomne forslag 
Henning (KV117) fremlagde og motiverede et forslag om at nedsætte en gruppe, der skal undersøge 
forskellige fremtidige løsninger omkring Grundejerforeningens kabel TV.  
Udover forslaget som Henning havde indsendt til Generalforsamlingen, udleveredes yderligere materiale ved 
Generalforsamlingen. Dette materiale kan ses på YouSee.dk (links er aktive på http://gribben.dk/Brinken/) 
Løsninger   Kundetyper - Antenneforeninger   teknik - coax eller fiber 
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Der blev nedsat en gruppe bestående af Bitten (KV115), Henning (KV117) og Flemming (KB21) til at 
undersøge fremtidige løsninger omkring Grundejerforeningens kabel TV. Gruppen har mandat til at 
forhandle med forskellige leverandører på foreningens vegne, og skal senest d. 31. august udarbejde et 
skriftligt oplæg med forskellige løsningsforslag. Snarest herefter indkaldes til en Ekstraordinær 
Generalforsamling med henblik på behandling af disse forslag. 
 
Pkt. 6 - Valg af medlemmer til bestyrelsen 
Sidsel (KB11), Bitten (KV115) og Brian (KB23) var på valg. Sidsel ønskede ikke at genopstille.  
Bitten og Brian blev enstemmigt genvalgt. 
Peter (KB17) blev enstemmigt valgt som kasserer. 
 
Medlemmer af bestyrelsen: 
Formand: Flemming (KB21) - på valg i 2010  
Kasserer: Peter (KB17) - på valg i 2011 
Bestyrelsesmedlem: Brian (KB23) - på valg i 2011 
Bestyrelsesmedlem: Bitten (KV115) - på valg i 2011 
Bestyrelsesmedlem: Lars (KB9) - på valg i 2010 
 
Pkt. 7 - Valg af suppleant til bestyrelsen 
Poul Erik (KV131) blev enstemmigt valgt 
 
Pkt. 8 - Valg af revisor 
Henning (KV117) blev enstemmigt valgt. 
 
Pkt. 9 - Valg af revisorsuppleant 
Susanne (KV133) blev enstemmigt valgt. 
 
Pkt. 10 - Eventuelt 
Jan (KB27) havde efter tidsfristen (14 dage før Generalforsamlingen) for indsendelse af forslag til 
behandling under dagsordenens punkt 5 indsendt 

a) et forslag om at rette henvendelse til kommunen omkring nedsættelse af ejendomsskatten som følge 
af manglende snerydning. 

b) en forespørgsel om Generalforsamlingens holdning til opsættelse af en gennemsigtig baldakin over 
indgangsdøren. 

 
Mht. a) henvises til at vejene i kommunen er delt op i 4 vintervejsklasser Vintervejene. 
Kagsåbrinken er fra 2007 blevet placeret i vintervejsklasse 4, som er lavest prioriteret mht. snerydning. 
 
Mht. b) anbefales Jan at indsende et yderligere gennemarbejdet forslag til næste Generalforsamling. 
 
Mødet  afsluttedes 20:12. 
Referat (med aktive links) og andre relevante emner kan studeres på foreningens hjemmeside: 
http://gribben.dk/Brinken/ 
Nyt input sendes til Flemming (KB21) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Formand, Flemming Gøttsche Dirigent, Jacek Krzeminski  
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